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___________________________________________________________________ 

OSNOVNA SINDIKALNA ORGANIZACIJA DIREKCIJE SARAJEVO 

Broj:44-10/14-1   
Sarajevo:24.10.2014.god 
 

. 

 

ZAPISNIK  
 

Sa 7 sastanaka IO OSO DSA koji se održao u petak 24.10.2014 godine sa početkom 
u 14:00 sati u prostorijama SBHT na  TKC Dolac Malti. 
 
 
 
Prisutni su: Babić Čečo Ena,Bešlić Jasmin, Đogić Denis,  Mehmedagić Sabina,Korić 
Vasvija,Pamuk Elvedin, Papić Muhamed,Selimović Senad, Sijerčić Haris,Smajlović 
Dževad,Suljović Muhamed, Šeremet Damir, Veladžić Dženadin,Đidelija 
Samir,Trbović Amar, 
Ukupno 15 što je više od 2/3 od ukupnog broja clanova IO OSO DSA. 
 
 
Prijedlog za dnevni red: 
 

1. .Usvajanje dnevnog reda 
2.  Usvajanje zapisnika sa proslog sastanka 
3.  Izvjestaji o radu izmedju dva sastanka 
4. Izvještaj o novim dešavanjima u SBHT I izvještaj sa sastanka CO 
5. Izvještaji komisija 
6. Razno 

 
 
 
 
 
AD/1: Usvaja se dnevni red jednoglasno 

 
AD/2: Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 6 sastanka 
 
AD/3 Komisija za uslove rada na RR Bukovik je obišla objekat i sačinila izvještaj koji 
je u prilogu zapisnika.Ispred komisije su članove IO OSO DSA detaljno informisali 
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Dženadin Veladžić i Vasvija Korić informišu o uslovima i boravku radnika odjeljenja 
za sigurnost na RR Bukovik 
 
Muhamed Papić predlaže da se ukinu pomoći-nadoknade od 100 KM zbog sve 
učestalijih pitanja članstva vezano za ovo pitanje 
Mehmedagić Sabina pojašnjava da odvaja svoje slobodno vrijeme za riješavanje 
zadataka svoje komisije i da je protiv ukidanja pomoći –nadoknade. 
Predlaže se da se prilikom obilaska produžnica članstvo informiše i razgovara o 
ovom problemu i da se objasni način na koji se dobijaju nadoknade – pomoći za rad 
u sidnikatu.  
Konstatacija je da su komisije OSO DSA samodržive, te da ne predstavljaju problem, 
odnosno trošak za Sidnikat, niti se za naknade novac uzima od članarina.  
Damir Šeremet tvrdi da sadašnje komisije rade i poslije radnog vremena. 
  
Za pomoć se obratila Rahić Jasmina vezano za bolest svoje kćerke,naime prelaskom 
sa članarine od 1% na 10 KM navedena je bila na bolovanju i nije se izjasnila tako da 
je od tada isključena iz fonda solidarnosti. 
Komisija nije mogla iz tog razloga odgovoriti na njen zahtjev. 
Muhamed Papić predlaže da se povede akcija radnik radniku kako bi se skupila 
određena sredstva. (da li je usvojena odluka da ide radnik radniku) 
 
Glušćević Slavko je podnijeo zahtjev za isplatu osiguranja zbog smrti njegovog sina i 
nije dobio nikakva sredstva. 
Ena Babić Čečo pojašnjava detaljno situaciju iz 2008 godine kada 5 mjeseci nije bila 
potpisana polica osiguranja i kako u skladu sa polisom osiguranja nema pravo da 
potražuje sredstva od osiguranja. Te naglašava da ukoliko ostali članovi IO OSO 
DSA smatraju neka se vezano za predmet konsultuju sa advokatima. 
 
 
Muhamed Papić izvještava o upravnom sporu između Bahte Avada i Ministarstva 
Pravde, te kako je Sud donio Rješenje kojim se Rješenje o imenovanju Samira Ibrulja 
za predsjednika odlaže izvršenje i zbog toga su blokirani računi SBHT. 
 
Čalnovi IO komentarišu zapisnik CO SBHT, tačnije stavku kojom se tužba za 5 % 
dionica zamrzava. Dženadin Veladžić pojašnjava situaciju oko spora odnosno da 
spor za dionice nije zamrznut nego da je rasprava odložena na mjesec dana.  
Ujedno je naglasio kako bi u sporu SBHT trebao postati zainteresovana strana u 
postupku, j er je navedeni tužio ministarstvo, a ne SBHT. 
 
Napominje da je tužba za 5 % dionica podnesena na pogrešnu adresu tj na upravu 
BH Telecoma a treba je podnijeti Vladi Federacije. 
 
Muhamed Suljović je ogorčen na rad CO SBHT zbog toga što nisu bili ažurniji i 
zaštitili rješenje, angažovali su trećerazredne advokate i zbog toga se spor može 
unedogled razvući, kritikuje rad Predsjednika i Sekretara SBHT . 
Raspravlja se o odlaganju tužbe za 5% dionica za radnike BH Telecoma Dženadin 
Veladžić navodi razloge kao da advokatska kancelarija koju je angažovao Bahto 
Avad  ne želi da razgovara sa CO SBHT. 
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Dalje se raspravlja o zapisniku sa sjednice CO koji nije usvojen, Muhamed Papić 
dobija ispravljenu verziju navedenog zapisnika pred sami sastanak IO OSO DSA i 
napomine da sekretar SBHT ne dostavlja zapisnike sa sjednica kako je ranije 
dogovoreno. 
 
Damir Šeremet postavlja pitanje o izmjeni čl 84 i ko je potpisao saglasnost ispred 
SBHT. 
Dženadin Veladzić mu pojašnjava da je to potpisao Bahto Avad bez saglasnosti 
tadašnjeg CO. 
 
Vasvija Korić detaljno pojašnjava od samih početaka i radu novoizabranog CO 
SBHT. 
 
Haris Smajić navodi da je nezadovoljan radom CO SBHT, te predlaže da se 
imenovani smijene.  
Ena Babić Čečo podržava rad članova CO koji su kandidovani ispred IO OSO DSA te 
da su do sad dobro radili svoj posao. Ukoliko bude u budućnosti nezadovoljstva, 
onda će se glasati o smjeni. 
 
Denis Đogić i Haris Smajić također podržavaju rad navedenih članova. 
 
Amar Trbović  predlaže da se Bahto Avada tuži po više tačaka 
 
Senad Selimović smatra da ne treba nikoga favorizirati i da niko nije nezamjenjiv. 
 
Muhamed Suljović kritikuje rad Sekretara SBHT. 
 
Muhamed Papić više puta nudi ostavku na mjesto predsjednika OSO DSA 
 
Zadužuje se Korić Emir da sakupi i objedini pitanja koja će se postaviti na sjednici 
CO SBHT. 
 
Postavlja se pitanje otplatnog plana OSA DSA prema CO SBHT i zauzima se stav da 
se sredstva neće vratiti dok se nebude regulisao formalno pravni status CO SBHT 
jednoglasno usvojeno. 
 
Nalaže se sekretaru OSO DSA da donese Nadzornom Odboru na potpis i uvid sve 
zapisnike i odluke  Nadzornom Odboru. 
  
Prijedlog da se održi drugi dio 7 sastanka IO OSO DSA 29.10.2014.god u 13:00 h u 
prostorijama SBHT na D Malti se jednoglasno usvaja. 
 
Sastanak je završio u 17:00 sati.  
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II dio 7 sastanka IO OSO DSA 29.11.2014.godine u 13:00 sati u prostorijama 
SBHT na D Malti 
 
Na II dijelu 7 sastanka prisutni su :Babić Čečo Ena,Bešlić Jasmin,Detelj 
Nataša,Đogić Denis,Mehmedagić Sabina,Korić Vasvija,Pamuk Elvedin,Papić 
Muhamed,Selimović Senad,Senta Nenad,Smajlović Dževad,Suljović 
Muhamed,Kenan Kurić,Šeremet Damir,Veladžić Dženadin,Đidelija Samir,Trbović 
Amar. 
 
Ispred komisije za kontrolu KUP-a Đogić Denis informiše da nisu nađene 
nepravilnosti.Detaljno izvještaj u prilogu. 
Smajić Haris predlaže da se umjesto dosadašnje prakse koja je bila da se može 
podignuti visina uloga x2 sada podigne na x3  usvaja se jednoglasno (izmjena tačke 
15 Pravilnika KUP-a). 
 
Poziva se predsjednik SBHT Samir Ibrulj da odgovori na pitanja koja su postavili 
članovi OSO DSA  
 
Damir Šeremet,postavlja opširno pitanje vezano za čl 84 , ko je dao saglasnost da se 
izbriše član 84 iz Pravilnika o radu? 
Samir Ibrulj odovara da se Pravilnikom ne može mjenjati kolektivni ugovor te da je 
ovo urađemo mimo saglasnosti CO SBHT. 
Da li se može podnijeti tužba po ovom pitanju protiva Bahte Avada? 
Tužba je podnešena u februaru 2014.godine. 
 
Ena Babić Čečo:Ko će dati ovlasti advokatu vezano za tužbu za 5% dionica 
radnicima BH Telecoma, kada je Rješenje o imenovanju Vas kao predsjednika 
odloženo izvršenje? Šta se dobiva prolongiranjem od 30 dana za podizanje tužbe? 
 
Ibrulj Samir: Podizanje tužbe se prolongira  30 dana zbog odabira advokata. 
 
Suljović Muhamed: Bahto Avad je pokrenuo tužbeni zahtjev za 5% dionica i da li je 
problem što je Bahto Avad to učinio? Sugeriše da se ne igra sa interesom 3500 
radnika BHTelecoma. 
 
Konstatovano je da ne postoji termin zamrznuta tužba već da se tužba 
prolongira na 30 dana.Do zabune je došlo zbog neusvojenog i neprerađenog 
zapisnika sa sjednice CO SBHT 
 
Samir Ibrulj : potrebno da CO SBHT da saglasnost za podneseni tužbeni 
zahtjev kako bi se dao legalitet navedene tužbe. 
 
Veladžić Dženadin konstatuje da mi nismo protiv dizanja navedene tužbe za 5% 
dionica, nego smo protiv načina na koji je to uradio Bahto Avad bez saglasnosti  CO 
SBHT. 
 
IO OSO DSA diskutuje  o načinu podnošenja tužbe daju se sugestije. 
 
Diskutuje se o radu Bahto Avada u prošlosti kako je donosio odluke bez saglasnosti 
u mnogim pitanjima. 
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Selimović Senad kritikuje članove CO SBHT koji dolaze ispred IO OSO DSA . 
 
Veladžić Dženadin: Odgovara na kritike, diskutuje se o zapisniku sa sjednice CO 
SBHT koji nije usvojen. 
 
Muhamed Papić: Kritikuje rad sekretara SBHT. 
 
Haris Smajić:postavlja pitanje,da li smo upoznati da je Fikret Alić predstavnik SBHT u 
SSSS.? Muhamed Papić pojašnjava da nismo dobili taj zapisnik kako je dogovoreno 
da sekretar SBHT šalje zapisnike sa sjednica CO SBHT svim članovima IO OSO-a. 
 
Amar Trbović:da li smo mogli prebaciti novac na neki drugi račun kako se ne bi novac 
blokirao? 
 
Mehmedagić Sabina postavlja pitanja vezano za novac , advokate tužbe i  sadašnji 
formalno pravni status predsjednika. 
Muhamed Papić odgovara na neka pitanja:imali smo advokatsku kuću iz Zenice sa 
kojim je raskinut ugovor,Imali smo advokata ibrahimovića i Saudina iz Mostara,,vode 
se postupci protiv Vesne Ćemalović i Alibalića Edina ispred OSO DSA a ispred CO 
SBHT protiv Bahte Avada i Alibalića Edina kao sekretara, Avad Bahto nije više 
predsjednik SBHT. 
 
Muhamed Suljović postavlja pitanja o naknadama u CO kao da IO OSO treba ukinuti 
nadoknade  od 100 KM a zamjenici predsjednika u CO SBHT imaju po 400 KM 
,zašto sebi ne ukinu nadoknade te da neki clanovi CO SBHT predlažu  potpisivanje 
Ugovor o djelu i da im se isplate nadoknade retraktivno.  
 
Muhamed Papić :obrazlaže i odgovara kako i zašto se glasalo o nadoknadama u 
OSO  DSA kao i u CO SBHT.  
    
Smajić Haris objašnjava obimnost posla svoje komisije i predlaže da se nastavi 
plačati po 100 KM. 
 
Ena Babić Čečo:Prilikom obilaska podružnica članstvo je potrebno upoznati sa 
situacijom da se nadoknade ne plačaju od članarina nego su komisije uglavnom 
samodržive. 
 
Šeremet Damir :konstatuje da smo navedeno pitanje riješili prije pola godine i da se 
ne nasjeda na provokativna pitanja. 
 
Detelj Nataša:Da li se može podnijeti žalba OSO DSA a da se pritom ne navodi ime 
onoga ko se žali. 
 
Muhamed Papić:Odgovarat će se samo na pismene i potpisane žalbe sa imenom i 
prezimenom. 
 
Jasmin Bešlić:Da li SBHT može uticati na zapošljavanje i raspoređivanje 
radnika pošto se vrši diskriminacija. 
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Muhamed Papić : Nalaže komisiji za pomoć radnicima da obiđu prostorije u kojima 
rade zaposlenici koji su se žalili na uslove rada. Prijedlog rješenja. 
 
Jednoglasno se odustaje od forimiranja Komisije za obilazak podružnica. Svaka član 
IO će održati sastanak sa svojom podružnicom i ukoliko bude pitanja i problema na 
koja članovi ne budu mogli dati odgovore, forimirat će se Komisija.  
 
Zaključak  je da se tužba za 5 % dionica nesmije povući, ali ukoliko je neophodno   
neka ide odgoda od 30 dana. Jednoglasno potvrđeno. 
 
Zaključak je da se uputi kritika na rad sekretara SBHT , jednoglasno usvojeno. 
 
Zaključak da se skupe i proslijede pitanja koja ce se postaviti na sjednici CO. 
Jednoglasno usvojeno. 
 
Muhamed Papić otvara diskusiju povodom odlaska u penziju Vasvije Korić  i da je 
potrebno da nađemo zamjenskog člana ispred OSO DSA u CO SBHT i predlaže 
Selimović Senada,Vasvija Korić predlaže Enu Babić Čečo, obrazlažuči da je 
neophodno da u narednom periodu kada idu Izmjene Zakona o radu imamo pravnika 
ispred OSO DSA . Ena Babić čečo odbija kandidaturu. 
 
Nataša Detelj diskutuje i smatra da večina članova CO SBHT nije sposobna da se 
nosi sa predstojećim problemima i zadacima. 
 
Selimović Senad smatra da se ne trebaju minimizirati drugi radnici (monteri i portiri). 
 
Nataša Detelj pojašnjava da se ne minimizaraju drugi radnici.  
 
Na jednom narednom sastanku izvršit će se glasanje i izbor novog člana CO. 
 
Muhamed Papić predlaže da se Jozić Senadu po podružnicama skupi materijalna 
pomoć. Novac donijeti Emiru Koriću.  
 
 
 
Zapisnik je sačinjen na osnovu audio zapisa koji se nalazi na CD-u  i pohranjen je u 
arhivi, zajedno sa zapisnikom 
 
 
  PREDSJEDNIK    OSO DSA                                            ZAPISNIČAR 
 
  __________________________                      ___________________________ 
          PAPIĆ MUHAMED                                                           


